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  - Ne dopadaju mi se takvi programi. Mislim da su jednolični i neprimereni. Najgore je što to
prate i naša deca koja iz takvog programa ne mogu da nauče ništa korisno za život i da izvuku
neku pouku.   Nažalost, to je postao sastavni deo društva u kojem živimo.
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